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В публикации автор обосновывает необходимость комплексной трансформации института подследственности в целом и 
спорной подследственности в частности, названы общие факторы, влияющие на механизмы определения подследственности, 
сформулированы основные проблемы института подследственности. Подробно рассмотрены изменения в институте подслед-
ственности, произошедшие в 2021 г. Обозначены некоторые рекомендации.
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In the publication, the author substantiates the need for a comprehensive transformation of the institute of investigation in general 
and controversial investigation in particular, the general factors influencing the mechanisms of determining the investigation are named, 
the main problems of the institute of investigation are formulated. The changes in the institute of investigation that took place in 2021 
are considered in detail. Some recommendations are outlined.
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